

東華三院馬振玉紀念中學  
行政通告 069/20-21  
學校全面恢復半天面授課堂之安排

敬啟者：

根據教育局於二零二一年五月十一日發出之通告，由五月二十四日(星期一)起全面恢復面授課堂，上課時間仍以半天為限。

學校將繼續嚴格執行各項衛生防疫措施，包括在校園內所有人士須時刻戴上口罩，保持適當的社交距離、在校舍出入口為師生量度體溫等，以保障師生健康。學校亦會時刻保持校園環境清潔衛生。

敬請 貴家長叮囑 貴子弟按時回校上課。請於五月十七日(星期一)將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與班主任聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



  
陳妙霞

謹啟

二零二一年五月十四日

東華三院馬振玉紀念中學  
行政通告 069/20-21  
學校全面恢復半天面授課堂之安排

班號：\_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉學校全面恢復半天面授課堂之安排，並將督促敝子弟準時回校上課。

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

二零二一年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Administration Circular 069/20-21  
Whole-School Resumption of Half-Day Face-to-Face Class Arrangements

14<sup>th</sup> May 2021

Dear Parents

According to the circular issued by the Education Bureau on 11<sup>th</sup> May 2021, all secondary schools may resume face-to-face classes on a half-day basis with effect from 24<sup>th</sup> May 2021 (Monday).

The school will continue to strictly implement all the anti-epidemic measures, including wearing masks all the time within school campuses, maintaining appropriate social distances, measuring temperatures of teachers and students at school entrances, etc. to safeguard the health of teachers and students. Schools will also always keep the school environment clean and hygienic.

Please kindly return the signed reply slip to the class teacher on 17<sup>th</sup> May 2021 (Monday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.